
Протокол № 16

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 04 квітня 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (7)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,
Могилей Михайло Миколайович,
Дичко Анатолій Дмитрович

Відсутні:  (1)
член постійної комісії – Ратенко Сергій Леонідович,

Монашок Микола Дмитрович

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про стан виконання ремонтно-будівельних робіт та введення в експлуатацію
об'єктів  будівництва  Кіровоградської  дитячої  обласної  лікарні  та
комунального закладу “Кіровоградська обласна станція переливання крові”.

Інформує: Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління
капітального будівництва обласної державної адміністрації

Рибальченко  Олег  Миколайович —  директор  департаменту
охорони здоров'я обласної державної адміністрації

Запрошені: Хорощак Василь Дмитрович — головний лікар Кіровоградської
дитячої обласної лікарні

Кіба  Сергій  Іванович —  головний  лікар  комунального  закладу
“Кіровоградська обласна станція переливання крові” 

2. Про  клопотання  Інгульської  шахти  державного  підприємства  “Східний
гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  надання  гірничого  відводу  для
продовження розробки Мічурінського родовища уранових руд.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Агліулін  Равіль  Мінгаязович –  директор  Інгульської  шахти
державного підприємства “Східний гірничо-збагачувальний комбінат”
3. Про  клопотання  Інгульської  шахти  державного  підприємства  “Східний
гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  надання  гірничого  відводу  для
продовження розробки Східної зони Центрального родовища уранових руд.
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Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Агліулін  Равіль  Мінгаязович –  директор  Інгульської  шахти
державного підприємства “Східний гірничо-збагачувальний комбінат”

4. Про  погодження  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-збагачувальний
комбінат”  щодо  внесення  змін  до  спеціального  дозволу  на  користування
надрами Ганнівського родовища залізистих кварцитів.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

5. Про звернення депутатів Кам'янської районної ради Черкаської області.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про  фінансування  у  2017  році  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього
природного  середовища  природоохоронних  заходів  на  території  сіл  Млинок  і
П'ятамиколаївка Онуфріївського району Кіровоградської області.
Інформує  : Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

7. Про  звернення  громадської  організації  “Підвисоцька  сільська  організація
захисників Вітчизни “Бойове братство”.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

8. Про хід виконання обласної програми забезпечення молоді житлом на 2013-
2017 роки за 2016 рік.
Інформує: Рибалко  Ірина  Анатоліївна —  в.о.  директора  регіонального
управління  ДСФУ  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому
будівництву” у Кіровоградській області.

9. Про  виконання  програми  будівництва  (придбання)  доступного  житла  у
Кіровоградській області на 2010-2017 роки за 2016 рік.
Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління
регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

10. Про  стан  виконання  обласної  комплексної  програми  з  розроблення
(оновлення) містобудівної документації територій та створення містобудівного
кадастру Кіровоградської області на 2014-2017 роки.
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Інформує  : Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління
регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

11. Про лист громадської організації “Правова держава”.
Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

1.  Про  стан  виконання  ремонтно-будівельних  робіт  та  введення  в
експлуатацію  об'єктів  будівництва  Кіровоградської  дитячої  обласної
лікарні  та  комунального  закладу  “Кіровоградська  обласна  станція
переливання крові”.

Слухали  : інформацію  інформацію  начальника  управління  капітального
будівництва  обласної  державної  адміністрації  Проненка  С.М.,  директора
департаменту охорони здоров'я обласної державної адміністрації Рибальченка
О.М.  про  стан  виконання  ремонтно-будівельних  робіт  та  введення  в
експлуатацію об'єктів будівництва Кіровоградської дитячої обласної лікарні та
комунального закладу “Кіровоградська обласна станція переливання крові”, за
участі  головного  лікаря  Кіровоградської  дитячої  обласної  лікарні
Хорощака В.Д.  та  головного  лікаря  комунального  закладу  “Кіровоградська
обласна станція переливання крові” Кіби С.І.

За  інформацією  управління  капітального  будівництва  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  на  сьогодні  проведено  капітальний  ремонт
зовнішньої  теплової  мережі  на  території  Кіровоградської  обласної  дитячої
лікарні  по  вул. Преображенська  79/35,  майже  закінчена  реконструкція
господарського  корпусу   Кіровоградської  обласної  дитячої  лікарні  для
розміщення  пральні  та  дезкамери  за  адресою  вул. Покровська  69,
продовжуються роботи з реконструкції лабораторного корпусу № 3, внутрішні
роботи інших лікувальних корпусів обласної дитячої лікарні та реконструкція
головного корпусу станції переливання крові.

За  результатами  обговорення  отриманої  інформації  та  безпосереднього
ознайомлення  зі  станом  проведення  ремонтно-будівельних  робіт  на
вищевказаних  об'єктах  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  та  секретар
постійної  комісії  Погребнюк  А.А.  звернули  увагу  управління  капітального
будівництва  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  на  не
дотримання будівельниками під час виконання ремонтно-будівельних робіт на
території Кіровоградської обласної дитячої лікарні правил техніки безпеки та
наголосили на необхідності встановлення у відповідних небезпечних для життя
людини місцях огороджуванні й попереджувальні знаки.

Присутні члени постійної комісії обласної ради підтримали їх зауваження.
На  прохання  депутата  обласної  ради,  члена  комісії  Дичка  А.Д.  надати

йому  можливість  ознайомитися  із  відповідною  документацією  відносно
переліку робіт та їх вартістю  на вищевказаних об'єктах (форма 2)  начальник
управління  капітального  будівництва  Кіровоградської  обласної  державної
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адміністрації  Проненко  С.М.  Погодився  надати  таку  можливість  депутату  в
зручний для нього час.

Як  висновок,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на
голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати управлінню капітального будівництва Кіровоградської

обласної державної адміністрації надати постійній комісії:
план-графік  введення  в  експлуатацію  відремонтованих  відділень

Кіровоградської  дитячої  обласної  лікарні  та  комунального  закладу
“Кіровоградська обласна станція переливання крові”;

розрахунок коштів у цінах 2017 року, які потрібно додатково виділити
для завершення будівельних робіт саме лікувальних корпусів Кіровоградської
обласної дитячої лікарні.

3. Управлінню  капітального  будівництва  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації звернути увагу на не дотримання будівельниками під
час  виконання  ремонтно-будівельних  робіт  на  території  Кіровоградської
обласної  дитячої  лікарні  правил  техніки  безпеки  та  провести  роботу  щодо
встановлення у відповідних небезпечних для життя людини містах необхідні
огороджуванні й попереджувальні знаки.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 140 (додається).

2.  Про  клопотання  Інгульської  шахти  державного  підприємства
“Східний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  надання  гірничого
відводу для продовження розробки Мічурінського родовища уранових руд.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  директора  Інгульської  шахти  державного  підприємства
“Східний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  Агліуліна  Р.М.  про  клопотання
Інгульської шахти державного підприємства “Східний гірничо-збагачувальний
комбінат”  щодо  надання  гірничого  відводу  для  продовження  розробки
Мічурінського родовища уранових руд.

Виступали: Погребнюк А.А., Могилей М.М., Кайдаш Ю.А.
Згідно  з  висновком  департаменту   інфраструктури  та  промисловості

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  матеріали,  подані
Інгульською  шахтою  державного  підприємства  “Східний  гірничо-
збагачувальний комбінат”, відповідають чинному законодавству України.

Згідно з статтею 19 Кодексу України “Про надра” право на користування
надрами засвідчується актом про надання гірничого відводу.

Відповідно  до  пункту  10  Положення  про  порядок  надання  гірничих
відводів,  затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 27 січня
1995 року № 59, гірничі відводи під територією, де розміщені будівлі, споруди,
населені  пункти,  джерела  водопостачання,  водоймища  надаються  за  згодою
відповідних місцевих рад.
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За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести на чергову сесію обласної ради відповідний проект рішення

обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийняти рішення № 141 (додається).

3. Про  клопотання  Інгульської  шахти  державного  підприємства
“Східний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  надання  гірничого
відводу для продовження розробки Східної зони Центрального родовища
уранових руд.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Корнюші
О.П., директора Інгульської шахти державного підприємства “Східний гірничо-
збагачувальний комбінат”  Агліуліна  Р.М.  про  клопотання  Інгульської  шахти
державного  підприємства  “Східний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо
надання  гірничого  відводу  для  продовження  розробки  Східної  зони
Центрального родовища уранових руд.

Згідно  з  висновком  департаменту   інфраструктури  та  промисловості
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  матеріали,  подані
Інгульською  шахтою  державного  підприємства  “Східний  гірничо-
збагачувальний комбінат”, відповідають чинному законодавству України.

Згідно з статтею 19 Кодексу України “Про надра” право на користування
надрами засвідчується актом про надання гірничого відводу.

Відповідно  до  пункту  10  Положення  про  порядок  надання  гірничих
відводів,  затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 27 січня
1995 року № 59, гірничі відводи під територією, де розміщені будівлі, споруди,
населені  пункти,  джерела  водопостачання,  водоймища  надаються  за  згодою
відповідних місцевих рад.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести на чергову сесію обласної ради відповідний проект рішення

обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб  

Вирішили:  Прийняти рішення № 142 (додається).

4.  Про  погодження  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-
збагачувальний комбінат” щодо внесення змін до спеціального дозволу на
користування надрами Ганнівського родовища залізистих кварцитів.
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Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Корнюші
О.П.  про  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-збагачувальний  комбінат”
стосовно надання погодження щодо внесення змін до спеціального дозволу на
користування надрами від 21 жовтня 1997 року № 1119 з метою видобування
кварцитів залізистих магнетитових Ганнівського родовища, що розташовано на
території  Дніпропетровської  та  Кіровоградської  областей,  що  надійшло  від
Державної служби геології та надр України.

Згідно  з  отриманою  інформацією  Ганнівське  родовище  залізистих
кварцитів розробляється з 1963 року. Розташовано дане родовище   в межах
північного  району  Кривбасу,  між  північною  околицею  м. Кривий  Ріг
Дніпропетровської  області  та  селом  Ганнівка  Петрівського  району
Кіровоградської області.

ПРАТ  “Північний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  здійснює  розробку
родовища на  підставі  спеціального дозволу на  користування надрами від  21
жовтня 1997 року № 1119.

На  виконання  особливих  умов  спеціального  дозволу  підприємство
здійснило  геолого-економічну  переоцінку  запасів  залізистих  кварцитів,  які
знаходяться  в  межах,  наданих  на  розробку  ділянки  надр,  але  за  межами
контуру проектного  кар'єру.  Державна комісія  України по  запасах  корисних
копалин  затвердила  запаси  залізистих  кварцитів  (протокол  від  22 грудня
2015 року № 3492) у кількості:  по категорії  В+С1-868272 млн.т, по категорії
С2- 60234 млн.т.

У зв'язку з перезатвердженням запасів виникла необхідність внесення змін
до  спеціального  дозволу на  користування  надрами  від  21 жовтня  1997  року
№ 1119.

У результаті проведених робіт із переоцінки запасів було встановлено, що
контур  ділянки  надр,  відповідно  до  географічних  координат  кутових  точок,
зазначених у спеціальному дозволі від 21.10.1997 року № 1119, не відповідає
контуру  проектного  кар'єру,  в  межах  якого  було  затверджено  запаси
магнетитових залізистих кварцитів.

Відповідно  до  підпункту  4  пункту  17  Порядку  надання  спеціальних
дозволів  на  користування  надрами,  затвердженого  постановою  Кабінету
Міністрів  України  від  30  травня  2011  року  №  615,  внесення  змін  до
спеціального дозволу у разі, коли було виявлено і затверджено запаси корисної
копалини  загальнодержавного  значення  після  проведення  державної
експертизи відповідних геологічних матеріалів, здійснюється після отримання
погодження відповідної обласної ради.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести на чергову сесію обласної ради відповідний проект рішення

обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.) 
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Вирішили:  Прийняти рішення № 143 (додається).

5.  Про  звернення  депутатів  Кам'янської  районної  ради  Черкаської
області.

Слухали: інформацію заступника начальника Кіровоградського обласного
управління водних ресурсів Бойка О.Т. та директора департаменту екології та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Ковтунова  О.В.  стосовно  звернення  депутатів  Кам'янської  районної  ради
Черкаської  області  до  Кабінету  Міністрів  України,  Міністерства  екології  та
природних ресурсів України щодо потреби включення очищення річки Тясмин
до  заходів  “Загальнодержавної  цільової  програми  розвитку  водного
господарства та екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро на період до
2021 року”, встановивши, що в обласній цільовій програмі розвитку водного
господарства та екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро на період до
2021 року передбачені заходи з очищення річки Тясмин.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  ініціативу  депутатів  Кам'янської  районної  ради

Черкаської  області  стосовно  їх  звернення  до  Кабінету  Міністрів  України,
Міністерства екології та природних ресурсів України щодо потреби включення
очищення  річки  Тясмин  до  заходів  “Загальнодержавної  цільової  програми
розвитку  водного  господарства  та  екологічного  оздоровлення  басейну  річки
Дніпро на період до 2021 року”.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб  

Вирішили:  Прийняти рішення № 144 (додається).

6.  Про  фінансування  у  2017  році  з  обласного  фонду  охорони
навколишнього  природного  середовища  природоохоронних  заходів  на
території  сіл  Млинок  і  П'ятамиколаївка  Онуфріївського  району
Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно фінансування у 2017 році з обласного фонду охорони навколишнього
природного середовища природоохоронних заходів на території сіл Млинок і
П'ятомиколаївка  Онуфріївського  району  Кіровоградської  області,  а  саме:
проект “Аварійно-відновлювальні роботи на здійснення заходів щодо боротьби
з шкідливою дією вод та забезпечення безперебійної  роботи споруд і мереж
водовідвідної  системи  в  умовах  можливого  паводка  та  повені  на  території
с. Млинок  Онуфріївського  району  Кіровоградської  області  (корегування)”  і
проект “Аварійно-відновлювальні роботи на здійснення заходів щодо боротьби
з шкідливою дією вод та забезпечення безперебійної  роботи споруд і мереж
водовідвідної  системи  в  умовах  можливого  паводка  та  повені  на  території
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с. П'ятомиколаївка  Млинківської  сільської  ради  Онуфріївського  району
Кіровоградської області (корегування)”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації

розглянути  дані  природоохоронні  проекти  Онуфріївського  району  та  надати
Кіровоградській обласній раді інформацію щодо можливостей фінансування їх
за  рахунок  коштів  обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного
середовища у 2017 році.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийняти рішення № 145 (додається).

7.  Про  звернення  громадської  організації  “Підвисоцька  сільська
організація захисників Вітчизни “Бойове братство”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В. та
начальника Кіровоградського обласного управління лісового та мисливського
господарства  Ревенко  Н.О.  стосовно  питань,  порушених  у  зверненні
громадської організації “Підвисоцька сільська організація захисників Вітчизни
“Бойове братство” щодо скасування рішення Кіровоградської обласної ради від
25 вересня 2009 року № 764 “Про зміни у мережі територій і об'єктів природно-
заповідного фонду області”.

Брали участь в обговоренні: Ревенко Н.О., Могилей М.М., Кайдаш Ю.А.,
Дичко А.Д., Довбиш І.І.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  екології  та  природних  ресурсів

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  разом  з  Кіровоградським
обласним управлінням лісового та мисливського господарства вивчити питання
порушене  громадською  організацією  “Підвисоцька  сільська  організація
захисників Вітчизни “Бойове братство” та надати обласній раді обґрунтовані
пропозиції з метою вирішення даного питання по суті.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийняти рішення № 146 (додається).

Член  постійної  комісії  обласної  ради  Дичко  А.Д.  покинув  засіданні
постійної комісії.

Таким чином, постійна комісія продовжила свою роботу   у складі 6 осіб.
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8. Про хід виконання обласної програми забезпечення молоді житлом
на 2013-2017 роки за 2016 рік.

Слухали: інформацію  в.о.  директора  регіонального  управління  ДСФУ
“Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому  будівництву”  у
Кіровоградській  області  Рибалко  І.А.  про  виконання  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки за 2016 рік.

В обговоренні взяли участь: Погребнюк А.А., Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О.,
Здебська В.П.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Вважати  за  доцільне  продовжити  виконання  завдань  і  заходів

зазначеної обласної програми.
3. Рекомендувати регіональному управлінню ДСФУ “Державний фонд

сприяння молодіжному житловому будівництву” у Кіровоградській області  з
метою ефективного виконання її заходів надати обласній раді:

пропозиції  щодо  внесення  змін  до  обласної  програми  забезпечення
молоді житлом на 2013-2017 роки з метою її продовження;

пропозиції стосовно звернення до Міністерства регіонального розвитку,
будівництва  та  житлово-комунального  господарства  України,  Державної
спеціалізованої фінансової установи “Державний фонд сприяння молодіжному
житловому будівництву” з  метою стимулювання фінансування  з  державного
бюджету виконання заходів даної програми;

інформаційно-аналітичну  довідку  щодо  роботи  регіонального
управління  ДСФУ  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому
будівництву” у Кіровоградській області у напрямку реалізації завдань і заходів
зазначеної обласної програми (у розрізі об'єктів).

4. Повторно  розглянути  порушені  питання  після  надходження
зазначеної інформації.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 147 (додається).

9.  Про  виконання  програми  будівництва  (придбання)  доступного
житла у Кіровоградській області на 2010-2017 роки за 2016 рік.

Обговорили: інформацію  управління  регіонального  розвитку,
містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  про  виконання  програми  будівництва  (придбання)  доступного
житла у Кіровоградській області на 2010-2017 роки за 2016 рік.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Розглянути виконання програми будівництва (придбання) доступного

житла у Кіровоградській області на 2010-2017 роки за 2016 рік на наступному
засіданні  постійної  комісії  за  участі  начальника  управління  регіонального
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розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної державної
адміністрації.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 148 (додається).

10. Про стан виконання обласної комплексної програми з розроблення
(оновлення)  містобудівної  документації  територій  та  створення
містобудівного кадастру Кіровоградської області на 2014-2017 роки.

Обговорили: інформацію  управління  регіонального  розвитку,
містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  про  стан  виконання  обласної  комплексної  програми  з
розроблення  (оновлення)  містобудівної  документації  територій  та  створення
містобудівного кадастру Кіровоградської області на 2014-2017 роки.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Розглянути виконання програми будівництва (придбання) доступного

житла у Кіровоградській області на 2010-2017 роки за 2016 рік на наступному
засіданні  постійної  комісії  за  участі  начальника  управління  регіонального
розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної державної
адміністрації.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 149 (додається).

11. Про лист громадської організації “Правова держава”.
Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління

лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  про  лист  громадської
організації “Правова держава” стосовно прийняття обласною радою рішення,
яким тимчасово,  строком на 10 років заборонити вивезення лісоматеріалів у
необробленому вигляді за межі області, встановивши, що Закон України “Про
місцеве самоврядування в Україні” не відносить до повноважень обласних рад
прийняття  рішень  у  частині  постійної  або  тимчасової  заборони  вивезення
лісоматеріалів у необробленому вигляді за межі області.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 150 (додається).



11

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


